
Skype-møte med Fagrådet 19. mars 2020 

11 deltakere: 

Eirik Buanes, Reidar Kvåle (observatør), Andreas Barratt-Due, Erik Bonesmo, Yvonne K. Martin, Kjersti 

Mongstad, Rønnaug Hammervold, Lisbeth Strømme, Alena Breidablik, Kristin Haugli , Ingeborg Dahl-

Hilstad (Personskadeforbundet), Anita Farestveit 

- Innledningsvis orienterende runde for å høre status fra de forskjellige sykehusene. I Førde 

har de ikke fått coronatilfeller enda, men når det skjer kommer Med. avd. til å bli koblet inn. 

Flere sier det samme. Hvis pas. etter hvert skulle trenge intubasjon, kommer de til intensiv.  

- Hvis pasienten havner på CPAP skal de registreres. ROE skal f.eks. gjøre dette på sine 

pasienter på HUS. Fagrådet er enige om dette. 

- Det jobbes med en app hvor man kan se hvem som har pasienter innlagt med Covid-19 på 

landsbasis. Bare en håndfull skal ha tilgang til appen fra hvert HF, og Eirik ber Fagrådet 

komme med forslag til hvem som bør ha tilgang i sitt foretak. 

- Eirik informerer om at Norsk intensivregister er foreslått til etter hvert å bli Norsk intensiv- og 

pandemiregister. Det er mye som skal tilrettelegges for at dette skal gå, og en viktig ting som 

er tatt med i beregningen, er at det ikke er intensivmiljøet som skal ha ansvar for denne 

registreringen. Det må bli på foretaksnivå. 

- Eirik minner om at det er viktig at skjema slettes hvis de ligger som mistenkt corona i kladd 

og blir bekreftet Ikke covid-19. Fagrådet sprer dette lokalt. 

Skype-møte fungerer greit og det blir nytt møte om 2-3 uker.  

 

 

 


